

Title (en)
U-shaped faceplate for espagnolet.

Title (de)
U-Stulpe für Kantengerüste.

Title (fr)
Têteière en forme de U pour crémone.

Publication
EP 0334385 A2 19890927 (DE)

Application
EP 89105346 A 19890325

Priority
DE 8804031 U 19880325

Abstract (en)
U-shaped face plate which can be slipped onto and screwed firmly on the edge of a window wing or door leaf for the purpose of guiding and mounting an espagnolette, with a base wall (1) and side walls (2 and 3) angled from this. The U-shaped face plate consists of a 0.6 mm to a 1.1 mm thick sheet of stainless steel, especially chrome-nickel steel, and the side walls (2, 3) have inwardly angled strips (4, 5) at their free ends. <IMAGE>

Abstract (de)
U-Stulpe, welche auf die Kante eines Fenster- oder Türflügels zur Führung und Halterung eines Kantengerütes aufsetzbar und festschraubbar ist, mit einer Basiswand (1) und davon abgewinkelten Seitenwänden (2 und 3). Die U-Stulpe besteht aus einem 0,6 mm bis 1,1 mm dicken Blech aus rostfreiem Stahl, insbesondere Chromnickelstahl, und die Seitenwände (2,3) weisen an ihren freien Enden nach innen abgewinkelte Leisten (4,5) auf.

IPC 1-7
E05C 9/00

IPC 8 full level
E05C 9/00 (2006.01); **E05C 9/22** (2006.01)

CPC (source: EP)
E05C 9/004 (2013.01)

Cited by
EP0940548A3; DE19828267A1; GB2541739A; DE19822192A1; DE19822153A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
DE 8804031 U1 19880714; EP 0334385 A2 19890927; EP 0334385 A3 19900711

DOCDB simple family (application)
DE 8804031 U 19880325; EP 89105346 A 19890325